
Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Sejlklub torsdag den 2. maj 2024 
 
Deltagere: Torben Grønbech, formand  

Steen-Birger Aagaard, kasserer 
Hans Henrik Jacobsen, sekretær 

Afbud: Gitte Busch Pedersen, næstformand 
Carsten Glem, 1. suppleant 

 Jørgen Vidstrup, 2. suppleant 
  
Økonomi:  
Kontingenter: Tilgang af medlemmer er 15-20 stk. bagud ift. budget og 2023. 
Aktivitetstilskud: (= kommunalt tilskud til juniorer) Raten per medlem er halveret af Gribskov kommune ift. 
tidligere år: 313 per medlem i år. Tilskud modtaget 2024: kr. 6.260. 
Lokaletilskud: Vi har modtaget kr. 226.463, hvilket er bedre end forventet, svarende til 73 % i refusion. 
Jollepladser: Efter stor indsats af Bente & Co er det lykkedes at få flere joller ind på pladsen, i år 23 stk. mod 
tidligere 17 ditto. Indtægt: kr. 23.000 i år 
Sponsorer: Rema 1000 har doneret kr. 30.000 til sejlklubben til nye H-båds storsejl. Flot gestus af Rema 1000 
og tak til Steen Billenstein. 
Kursusudgifter: Budgettet vil nok blive overskredet: Brugt kr. 8.102, budget 2024: kr. 10.000. Det vurderes 
som positivt, da det viser en øget lyst til at ville bidrage til klubbens aktiviteter. 
Juniorafdelingen: Til trods for større indkøb: Brugt 606'er, er der kun forbrugt kr. 2.000 i år af budgettet for 
2024. Musik i Lejet sidste år bidrog med kr. 10.000 til Juniorafdelingen, som er overført fra 2023 til 2024. 
Budget 2024: kr. 20.000. 
Dansk Sejlunion kontingent: Kontingentet for 2024 steg med 8% ift. 2023 til kr. 61.693. Set over perioden 
2019 til 2024 er stigningstakten ok. 
Likvide midler: På samme tid sidste år var de likvide midler: kr. 702.000. D.d. er de likvide midler: kr. 772.000 
- altså kr. 70.00 bedre! - Kassereren er fortrøstningsfuld mht. resultatet for 2024. 
Manglende mailadresser: 4 medlemmers opgivne mailadresser virker ikke. Hans Henrik kontakter dem. 
 
 
Vinterevents: De 2 sidste vinterevents er nu afholdt. Den 09.04.2024 ”Mand over bord” ved familierne 
Hendriksen, Hoppe og Johansen. Kurset var næsten fra start overtegnet (max. 50 personer), men det 
lykkedes at få næsten alle med – et meget interessant og lærerigt kursus baseret på arrangørernes egne 
erfaringer. Den 25.04.2024 var der besøg fra Helsingør Sejlklub som fortalte om årets ”Sjælland Rundt 
Sailingweek 2024” og om de arrangementer der indgår (stævnet afholdes 8. – 16.06.2024) 
 
Intromøde for nye medlemmer: Blev afholdt af Torben og Gitte den 18. april 2024. Der var fremmødt 9 nye 
medlemmer. 
 
Onsdagssejladser: Onsdag den 24.04.2024 afholdtes infomøde om årets onsdagssejladser. Brian Bo Hansen, 
som i vinterens løb har bestået kurser som både baneleder og dommer i Dansk Sejlunion, blev præsenteret 
som ny tovholder af onsdagssejladserne. Nye deltagere blev budt velkommen. Sejladsbestemmelser og 
banekort blev gennemgået ligesom der blev informeret om bespisning efter sejladserne (ved Susanne 
Nielsen). Sejlere som ønsker at deltage i DH løbet skal huske at forny deres målebrev hos Dansk Sejlunion 
(Websejler) inden første deltagelse. Sejladserne startede onsdag den 01.05.2024 hvor 4 af de større både 
deltog i meget smukt forårsvejr. Vi glæder os til flere både kommer i vandet og øger deltagelsen. 
 
 
Standerhejsningen lørdag den 27.04.2024: Standeren blev sat præcis kl. 13.00 og formanden holdt sin tale 
om hvad der kommer til at ske i løbet af den kommende sæson. Hertil var der ”en lille en til halsen”. 



Efterfølgende blev der holdt frokost for de ca. 50 tilmeldte medlemmer. Stor tak til Susanne Nielsen for 
dette arrangement.  
 
Gilleleje Cup 2024 lørdag den 08.06.2024: Tiden for årets Gilleleje Cup 2024 nærmer sig og GC 2024 
udvalget har pt. travlt med at få de sidste ting på plads. Der er pt. 10 både tilmeldt, men vi forventer mindst 
det dobbelte. Af erfaring ved vi at mange kommer til i de sidste uger før sejladsen. De flotte hovedpræmier 
fra vores trofaste sponsorer er på plads og vi kan næsten ikke vente med at få dem uddelt. 
Desværre har Gilleleje Havn netop meddelt at de i år ikke sponserer gratis havnepladser til de udenbys både. 
Lars Sorner kontakter som stævnekoordinator havnen snarest for at finde en løsning. 
  
Skolebådene: IF’eren ”Søborg Hoved” har de sidste 2 uger sejlet skolesejladser og de 2 H-både forventes at 
blive søsat mandag den 06.05.2024. Stor tak til Bent Holm Nielsen som har været tovholder og til 
bådsmændene Henrik Hansen og Hans Henrik Felby for den flotte istandsættelse. Også en stor tak til Pia 
Koch, Lisbet Dahl Larsen og Stavros Frommelt som deltog i klargøringen da der blev kaldt til samling Som 
nævnt i sidste referat har REMA 1000 i Gilleleje sponseret 2 spritnye storsejl fra ”Høj Jensen Sejl. (ca. kr. 
30.000) og derfor har REMA 1000 fået deres logo påsat bådene. 
 
Kapsejladslinjen 2024: Kapsejladslinjen er et tilbud til dem der allerede kan sejle og som gennem praktisk 
sejlads ønsker at blive bedre til at sejle kapsejlads. Herudover er det til dem der blot ønsker øget 
færdigheder inden for trim og tricks til fart i båden. Undervisningen foregår hver torsdag fra kl. 18.00 – 20.30 
fra 16. maj, juni, august og september. Der sejles i H-både og for de unge og unge voksne kan der også 
vælges 606’er. H-bådene vil ved onsdagssejladserne fortrinsvist være reserveret til ovennævnte elever. 
 
GSK Senior Sejlerskole: Fylder i år 25 år. Torben og Steen Billenstein planlægger hvordan dette skal fejres og 
hvornår. Dansk Sejlunion kontaktes også i denne forbindelse. 
 
Årets Pinsetur 18. – 20.06.2024 nærmer sig. Det er i år Merete og Carsten Glem som er tovholdere. 
 
Sommertogt 2024: Finder i år sted fra 21. – 25.06.2024. Turen deles op i 2 grupper hvor de større både sejler 
lidt længere væk end de små. Den sidste aften mødes de i en, på forhånd planlagt havn, hvor det arrangeres 
fælles spisning og snakken om ugens oplevelser nok skal gå livligt. 
 
Årets Høstsejlads (fælles efterårstur) finder i år, som vanligt sted, den 2. weekend i september (14. – 
15.09.2024) 
 
Juniorafdelingen: Årets sejladser blev startet op for 2 uger siden og fremmødet har været fint. 
 
Interne punkter: 

- El.: Vil vi fortsat bruge Verdo som leverandør. Skal vi kigge efter en ny?? 
- Standerfrokost: Budgettet var kr. 7.000, der blev brugt kr. 2.740 af Susanne N samt ca. kr. 500 til 

snaps som GSK sponserede. Kvaliteten var tilsvarende. Nyt koncept?  
- Drift og vedligeholdelse H-både: Ud af et budget på 30.000 er der d.d. brugt kr. 23.000. Kassereren 

har bedt Gitte opstille et restbudget for 2024, som så forhåbentligt vil blive bevilget. H-bådene har 
været slet vedligeholdt i en årrække, nu kommer omkostningen herfra. 

- Troels Johansen kontaktes vedr. service og evt. syn af klubbens trailere nu hvor alle bådene er ved at 
være søsat. (Aktion: Hans Henrik) 

 
Næste bestyrelsesmøde: Afholdes i klubhuset torsdag den 6. juni 2024 kl. 19.00.  
 
 
Referent: Hans Henrik Jacobsen   -   Gilleleje den 05.05.2024 


